



THE HONG KONG
POLYTECHNIC UNIVERSITY
香港理工大學



Bottled water (below 1 litre) has been phased out on Main Campus and student hostels

大學已在校園及學生宿舍內停售容量為一公升以下的膠樽水

The University has phased out bottled water (below 1L, non-sparkling and unflavored) on campus and at hostels. The University will also maintain adequate drinking water stations to make it easy for everyone to refill their reusable bottles on the go.

大學已在校園及學生宿舍內停售容量為一公升以下的膠樽水 (無氣及無加味)，同時會設置足夠的免費飲水機，方便大家使用。



**Carry Your Own
Reusable Bottles!**
今天起一齊自備水樽!



Scan 掃描

to know more about where
you can refill your own
water bottle on campus.
查看校園內的飲水機位置。

www.polyu.edu.hk/greencampus/map

The sale of bottled water has been discontinued in the campus convenience store and all catering outlets on Main Campus and student hostels from 1 Sep 2017. It will gradually be removed from vending machines as well.

自2017年9月1日起，校園內的商店、校園及學生宿舍內的食肆已停售膠樽水，亦會陸續從飲品販賣機中剔除。